
 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

   Θεσσαλονίκη, 08/12/2020 

Των:  Απόστολου Αβδελά, Βουλευτή Α΄ Θεσσαλονίκης 
  Κωνσταντίνου Χήτα, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης 
 

ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Τουρισμού 

  Τoν κ. Υπουργό Οικονομικών 

 
 
 
 
ΘΕΜΑ: «Διαμαρτυρία του “Συλλόγου ιδιοκτητών τουριστικών καταλυμάτων 

Καστοριάς”» 
 
 
 
Κύριοι, κύριοι Υπουργοί, 
 
Ο «Σύλλογος Ιδιοκτητών Τουριστικών Καταλυμάτων Καστοριάς» εκφράζει τον 

προβληματισμό και την αγωνία του για την δεινή οικονομική κατάσταση στην όποια 

έχουν περιέλθει οι ιδιοκτήτες-μέλη του και η οποία έχει επιβαρυνθεί, ιδιαίτερα, τους 

τελευταίους μήνες, με την πανδημία του κορωνοϊού. Να σημειωθεί ότι, οι χειμερινοί 

προορισμοί έχουν πολύ υψηλό ετήσιο λειτουργικό και ενεργειακό κόστος, όπως, επίσης, 

ότι, στην Καστοριά το 30-40 % του τζίρου των τουριστικών καταλυμάτων γίνεται στην 

περίοδο των εορτών, από 22-12 έως 7-1. Σήμερα, ενώ έχουν απαγορευθεί οι 

μετακινήσεις μεταξύ των νομών με κυβερνητική εντολή και οι επιχειρήσεις τους είναι 

πληττόμενες, έχουν την δυνατότητα απλά να ενταχθούν στους δικαιούχους της 

επιστρεπτέας προκαταβολής 4, αν και ουσιαστικά παραμένουν κλειστές. Τέλος, ενώ 

στην Καστοριά για το 4ημερο της 28ης Οκτωβρίου υπήρχε πληρότητα σχεδόν 70-80%, 

επεβλήθη τοπικός καθολικός αποκλεισμός («lock-down»), με κυβερνητική εντολή, για 

14 ημέρες, ο οποίος συνέχισε και μετά με τον πανελλαδικό, με αποτέλεσμα οι 

επιχειρήσεις τους, ούτε να λειτουργήσουν, αλλά ούτε και να δύνανται να αποζημιωθούν. 

 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

2528

Ημερομ. Κατάθεσης:

9/12/2020



 
 
 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 

Προτίθεσθε, εφόσον δεν επιτρέπεται η είσοδος σε επισκέπτες από άλλες περιοχές και 

τα καταστήματα της εστίασης παραμένουν κλειστά, ενώ τα τουριστικά καταλύματα 

παραμένουν τυπικά «ανοιχτά», να τροποποιήσετε τις συγκεκριμένες νομοθετικές 

διατάξεις, ούτως ώστε να ενταχθούν και οι ιδιοκτήτες τουριστικών καταλυμάτων των 

ορεινών προορισμών στους ΚΑΔ με τις κλειστές επιχειρήσεις, ως δικαιούχοι της 

ανάλογης οικονομικής ενίσχυσης; 

 
 
 
Οι ερωτώντες Βουλευτές 
 
 
 
ΑΒΔΕΛΑΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ 
 
 
 
 
ΧΗΤΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 




